
 

Protokół Nr 7/2014 

 

z posiedzenia Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Oświaty,  

Zdrowia i Opieki Społecznej 

odbytego w dniu 18 sierpnia 2014r. 

 
W posiedzeniu udział wzięło 7 członków Komisji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Jan Szewczyk 

2. Sekretarz Gminy – Tomasz Suchoński 

3. Skarbnik Gminy – Urszula Lew 

4. Dyrektor Gimnazjum w Wierzchowie – Mariusz Moga 

5. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wierzchowie – Joanna Skraba-Śliwka 

6. Dyrektor Zespołu Szkół w Świerczynie – Krystian Ignacak 

7. Dyrektor Przedszkola w Wierzchowie – Marzanna Piskorz 

 

Lista obecności członków Komisji i gości zaproszonych stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Posiedzenie otworzyła i posiedzeniu przewodniczyła Genowefa Rosochowata – 

Przewodnicząca Komisji. Zaproponowała następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Informacja dotycząca przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego 2014/2015. Wyniki pracy dydaktycznej i wychowawczej oraz osiągnięcia w 

roku szkolnym 2013/2014. 

2. Informacja na temat realizacji uchwał, interpelacji i wniosków podjętych w 

pierwszym półroczu 2014 roku. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy różne 

 

Do wyżej przedstawionego porządku obrad Radni nie zgłosili zmian. 

 

Ad.2 

 

Realizację punktów porządku posiedzenia Komisja rozpoczęła od punktu 2. Informacje 

dotyczące realizacji uchwał, interpelacji i wniosków podjętych w pierwszym półroczu 2014 

roku przedstawił Sekretarz Gminy – Tomasz Suchoński. Informacje stanowią załącznik do 

nin. protokołu. 

W dyskusji Radni wyrazili opinię, że nie wszystkie odpowiedzi na interpelacje były 

satysfakcjonujące dla interpelantów, ale w ramach posiadanych środków interpelacje jednak 

były realizowane. 

Radny Ryszard Borowicz wypowiedział się w sprawie negatywnej odpowiedzi Zakładu Linii 

Kolejowych w Szczecinie na interpelacje w sprawie likwidacji przejazdów kolejowych i 

remontu drogi w obrębie przejazdu w Będlinie, Sośnicy i Świerczynie. 

Ze względu na brak jakiejkolwiek informacji na temat braku programów telewizji regionalnej 

na naszym terenie Radny Ryszard Borowicz zwrócił się z prośbą do Wójta o nagłośnienie tej 

sprawy na Konwencie Starosty, Burmistrzów i Wójtów. 

Przewodnicząca Komisji Genowefa Rosochowata powiedziała, że jest usatysfakcjonowana 

informacją o doposażeniu w brakujące elementy placów zabaw. 

Ogólnie Komisja dobrze oceniła realizację interpelacji. 

 



Ad. 1 

 

Informacje na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2014/2015, wyników pracy dydaktycznej i wychowawczej oraz osiągnięć w roku szkolnym 

2013/2014, stanowiące załącznik do nin. protokołu kolejno przedstawili: 

1) Dyrektor Przedszkola w Wierzchowie – Marzanna Piskorz 

2) Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wierzchowie – Joanna Skraba – Śliwka 

3) Dyrektor Gimnazjum w Wierzchowie – Mariusz Moga 

4) Dyrektor Zespołu Szkół w Świerczynie – Krystian Ignacak 

 

 

Przy omawianiu liczby oddziałów klas pierwszych w Szkole Podstawowej w Wierzchowie 

Dyrektor Szkoły poinformowała, że w roku szkolnym 2014/2015 będą trzy oddziały klas 

pierwszych. Podczas rozmowy z Wójtem, Wójt wyraził się, że być może w przyszłym roku 

szkolnym 2015/2016 uda się te trzy oddziały utrzymać. 

Wójt Jan Szewczyk od razu sprostował, że podczas rozmowy jasno się wyraził, że w 

przyszłym roku tworzymy dwa oddziały. 

 

Radny Ryszard Borowicz zgłosił, że sale gimnastyczne w Świerczynie i Wierzchowie 

wymagają remontu – głównie podłogi. 

Wspólnie ustalono, że do tematu sal gimnastycznych należy powrócić po przeprowadzeniu 

termomodernizacji obiektów szkolnych. 

 

Ad. 3 

 

Opinia Komisji do projektów uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału Gminy Wierzchowo na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu - druk nr 354 – Komisja zaopiniowała pozytywnie – 7 głosami „za”, przy 0 

głosach „przeciwnych”, 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 

2) w sprawie przyjęcia darowizny na rzecz Gminy Wierzchowo – druk nr 355 – Komisja 

zaopiniowała pozytywnie - 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 głosach 

„wstrzymujących się”, 

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz zwolnienia z 

obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w drodze przetargu – druk nr 356 – 

Komisja zaopiniowała pozytywnie - 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych”, 0 

głosach „wstrzymujących się”, 

 

4) w sprawie przyjęcia środków z Funduszu Spójności - druk nr 358 – Komisja nie 

opiniowała. 

 

Ad. 4 

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła pisma Wójta Gminy Wierzchowo skierowane do Rady 

Gminy Wierzchowo o wyrażenie opinii: 

1) w sprawie wniosku Pani Sylwii Rydel-Niżnik, która zwróciła się z prośbą o 

przyznanie środków pieniężnych na doposażenie podstawowego instrumentarium 

koniecznego do obsługi większej ilości pacjentów w związku z podpisaniem od 1 

lipca 2014r. umowy z NFZ. 



 

2) w sprawie wniosku Ludowego Klubu Sportowego „Drzewiarz” Świerczyna, który 

zwrócił się z prośbą o przyznanie środków pieniężnych w wysokości 5 000,00 zł, 

 

Po dyskusji Komisja negatywnie ustosunkowała się do wniosku Pani Sylwii Rydel-Niżnik o 

przyznanie środków pieniężnych na doposażenie Gabinetu Stomatologicznego w podstawowy 

zestaw stomatologiczny (lusterka, zgłębniki, pęsety, kleszcze ekstrakcyjne, pędzelki i 

aplikatory jednorazowe) oraz refundację zakupionej już wstrząsarki do amalgamatu, 

wymaganej przez NFZ już przed podpisaniem kontraktu ( przy 7 radnych biorących udział w 

głosowaniu, przeciw przyznaniu środków głosowało 5 radnych, 2 radnych wstrzymało się od 

głosu). 

 

Komisja nie wydała opinii w sprawie wniosku Ludowego Klubu Sportowego „Drzewiarz” 

Świerczyna, który zwrócił się z prośbą o przyznanie środków pieniężnych w wysokości 5 

000,00 zł. Głosowanie w tej sprawie Komisja przełożyła na następny miesiąc tj. wrzesień po 

analizie środków na płace dla nauczycieli z uwagi na brak na dzień dzisiejszy takiej 

informacji. 

 

W dalszej części posiedzenia poruszono następujące tematy: 

 

1) postawienie wiaty z ochroną przeciwsłoneczną na placu zabaw w Żabinie. Ustalono, iż 

sołectwo Żabin może postawić wiatę i ją sfinansować ze środków funduszu 

sołeckiego. 

2) założenie nowych punktów oświetleniowych. Wójt odpowiedział, że nie przewiduje 

instalacji nowych punktów oświetleniowych. 

3) Radny Ryszard Borowicz poinformował, że Dyrektor GOKSiT w Wierzchowie 

złożyła wniosek o dofinansowanie zakupu wyposażenia do świetlicy wiejskiej w 

Sośnicy. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Genowefa Rosochowata 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokółowała: 

D.Łukaszewska 


